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 חברות וחברי הפ"י

ופוליטית מורכבת, רק עתה סיימנו סבב לחימה ואזרחי  תאנו חיים במציאות חברתית, ביטחוני

 המדינה מנסים לחזור לשגרת חיים.

מהשסע מוטרדת ומטולטלת ם והאזרחיות, כמו מרבית אזרחי ,בישראל הסתדרות הפסיכולוגים

מגייס אותנו לפעולה ועל כן הקמנו את מיזם הדברים החברתי שהולך ומעמיק  בקרבנו. מצב 

כלים  מקנהוומנחות הפ"י מכשירה מנחים היוזמה  במסגרת .(מאחה-קשוב-מוגן) "שיח מוק"ם"

התקיימו  עד היום להנחיית מעגלי שיח לפי עקרונות המודלים של ניהול משברים חברתיים.  

בהמשך להכשרה בדקנו את . מקצועונשות אנשי  150בהן לקחו חלק מעל , שתי השתלמויות

 -למעל מ ,נכונותם של המשתתפים והמשתתפות להנחות בהתנדבות מעגלי שיח ברחבי הארץ

ט מובילים ישי שליף, רחל פארן, ד"ר יקאת הפרו .םחברים וחברות הביעו את הסכמת 70

תכנון כן הקמנו צוות היגוי מורחב התורם ל-שרונה מיטל, מריאל הוברמן  מנכ"ליתנו ואנוכי. כמו

טק חברת ההיי לשיתוף פעולה עםמתקדמים וחשיבה ופיתוח המיזם.  במקביל אנחנו במגעים 

מתוכננות  בחלקים הלוגיסטיים של המיזם. תרום לנו בסיועל Monday.comהישראלית  

עדכונים ימסרו , ואנו עתידים לקיים מעגלי שיח מוק"ם גם בקרב חברי הפ"י הכשרות נוספות 

 בהמשך.

הפ"י וחברות לחברי  יייחודהקבוצתי הבריאות הביטוח אני שמח לעדכן כי חידשנו את הסכם 

מותאם שנאים מעולים, ת בעלהסכם זהו  .שנים נוספות 5-עם חברת איילון לן /ומשפחותיהם

הפרמיה החודשית נותרה . מצד שני שיפורים והרחבותוכולל  להתפתחות הרפואה והטכנולוגיה

וצאת מן הכלל, חלון הזדמנויות לחברי וחברות הפ"י קיימים שלא היו ללא שינוי. הטבה י

ללא הצהרת בריאות וללא מבוטחים בהסדר הביטוח הקודם יוכלו להצטרף לביטוח החדש 

נוספים . פרטים 30.6.2023תקופת אכשרה ובתנאי שיגישו בקשת הצטרפות עד לתאריך 

 .הפ"ישל באתר במידעון ויכולים לראות 

ה מול חברות הביטוח בנושא הכרהמאבק המתמשך  כיאני מבקש לעדכן  - בנושא אחר

. מאחר ופניות חוזרות ונשנות עלה שלב בפסיכולוגים מכל החטיבות לצורך החזרים על טיפולים

הפ"י הכינה  ,העלו חרס ,הממונה על שוק ההון, ביטוח וחיסכוןשלנו אל חברות הביטוח ואל 

 נעדכן בהתפתחויות. לבית המשפט. מוגשת בימים אלה נגד גורמים אלה אשר עתירה מנהלית 

למען  במסגרת פורום הארגוניםאנו במרתון של פעילות עם פתיחת מושב הקיץ של הכנסת 

לקידום נושא הפסיכולוגיה התקיימו פגישות עם מספר חברי כנסת  .הפסיכולוגיה הציבורית

יו"ר ועדת יום פגשנו את ח"כ יוסף טייב, בין היתר, ה הציבורית לקראת אישור תקציב המדינה.

ומוכן להתגייס לסייע לנו הדברים את חשיבות הבין , גילה עניין רבש .החינוך, התרבות והספורט

  לקדם את נושא הפסיכולוגיה הציבורית. 

על פעילות הפ"י במסגרת פורום הארגונים למען הפסיכולוגיה הציבורית  אנו מעדכנים בשוטף 

  כדאי לעקוב אחרי הניירות עמדה, דיווחי מפגשים ועל הנעשה בתקשורת.. פייסבוק שלנודף הב

 שלכם 

 יורם


